
Resum Mesa de Negociació dimarts 21 de gener 2020 a les 10 h  
amb el següent ordre del dia: 
 

 

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior  
 

S’aprova sense esmenes. 
 

2n.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta del document sobre les línies 
bàsiques del complement d’activitat professional 2019-2022  
 

En aquest punt ha quedat molt més clara la redacció sobre la participació en 
les enquestes, deslligant el seu resultat del compliment dels ítems de 
productivitat, tal com vam demanar i argumentar a la Mesa anterior. 
 

S’aprova per unanimitat. 
 

3r.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació del calendari 
laboral 2020  
 

STEPV demana que s’adeqüen els serveis mínims de consergeries al calendari 
docent, donat que els exàmens acaben el dia 8 de juliol, acceptant la gerència 
establir a partir d’eixe dia com a inici de serveis mínims. 
 

També demanem que s’incloga la redacció acordada a la Mesa anterior 
respecte del punt 2.1 al darrer paràgraf:  
On diu “els següents dissabtes no contaran amb atenció en consergeries”  Ha 
de dir: “en consergeries i biblioteca.” acceptant-se la nova redacció. 
 

4t.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de pròrroga per 2020, el Pla 
anual d’avaluació per a l’ascens per a l’ascens en el sistema de carrera 
professional horitzontal per l’any 2018  
 

S’aprova la pròrroga per unanimitat. 
 
5è.- Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Calendari Acadèmic curs 
2020/21  
 

S’aprova per assentiment. 
 

6è- Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Documentació per 
l'organització del curs 2020/21  
 

S’aprova. 
 
 

7è.- Torn obert de paraules.  
 

• Es va parlar de les promocions a A1 i A2. Estan preparant-les i seran 
abans de les proves de consolidació.  
 

 
 



• Fitxatge investigadors contractats per projectes. 
 

Vam preguntar per la motivació que ha fet que des de principi d’any algunes 
figures de PDI tinguen l’obligatorietat de fitxar, remarcant que només es va 
enviar un correu electrònic. També per la quantitat de persones afectades. 
Gerència ens va contestar que era per la nova normativa estatal.  
 
Davant aquesta resposta li vam remarcar que eixa mateixa normativa deia que 
es tenia que aplicar el fitxatge prèvia negociació, cosa que no s’havia donat a 
l’UJI. De fet ens vam assabentar per alguns afectats.  
 

De la mateixa manera que el decret parla de personal laboral, que inclou 
també a les altres figures docents, com els Contractats Doctor, Associats, Aj. 
Dr..., i no sabem, ni hem negociat, com podria afectar aquesta norma a les 
condicions laborals d’aquestes figures, explicant la Gerència que esta en 
negociació per part de la CRUE l’aplicació del decret a la realitat universitària. 
En tot cas, només han plantejat aquesta opció de fixatge al personal de 
Projectes. 
 

El Vicerector d’investigació ens va dir que hi ha unes 150 persones afectades i 
només són investigadors contractats per projectes, la resta de figures de PDI 
no. 
 

Vam demanar encetar la negociació i remarcar que, justament són les figures 
de PDI més precàries, que ja estaven fitxant pel Kalendas i ara ho fan duplicat. 
 
Els fitxatges plantegen moltes dubtes per a tots i també problemes que s’han 
de parlar.  
 

Ens van donar la raó. Esperem que ens criden per a negociar les condicions el 
més aviat possible. 
 

• Sobre el Conveni col·lectiu, en aquests moments, la universitat tenia 
pressupostat el cost de la seua aplicació i la Generalitat també, però al 
no firmar-se, eixes partides no poden executar-se i estem a l’espera dels 
esdeveniments. 

 

• Sobre el curs de Protecció de Dades, vam traslladar la petició què es 
pogués avaluar la seua realització, tal com és fa a la resta de cursos. 

 

• Enquestes: vam preguntar si totes les enquestes que envien al personal 
de l’UJI  passaven pel filtre de la Comissió d’Ètica i el vicerector ens 
comenta que només les que porten darrere un projecte d’investigació, la 
resta no. 
 

Van reiterar que totes les enquestes són anònimes i tenen l’opció de “no sap, 
no contesta” 
 


